
PROTOKÓŁ NR  15/16

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 15 lutego 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło o 16:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca  komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Ewa Pędziwiatr,

4. Krzysztof Gorczyca,

5. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Aniela Woźniak,

2. Czesław Mikicki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie się z projektem uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielenia, rozliczenia oraz kontroli

dotacji do przedszkoli niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy Kowary.

3. Dyskusja nad projektem przyjęcia przez Gminę Kowary Zespołu Szkół Ogólnokształcących.

4. Sprawy różne.

Ad.  1 Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury otworzyła  posiedzenie  komisji,  zapoznała  zebranych  z

porządkiem obrad, który przyjęto jednogłośnie.

Ad. 2 Projekt uchwały  w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli dotacji dla przeszkoli

niepublicznych  prowadzonych na terenie Gminy Miejskiej Kowary omówiła Pani Aniela Woźniak. Projekt

uchwały zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 3 Pan Czesław Mikicki  przedstawił  radnym projekt  uchwały  w sprawie wyrażenia  woli  przyjęcia  do

Powiatu  Jeleniogórskiego  zadania  z  zakresu  właściwości  powiatu  dotyczącego  prowadzenia  Liceum

Ogólnokształcącego  im.  Stanisława  Lema  w  Kowarach.  W  trakcie  dyskusji  radni   mieli  pewne  obiekcje

głównie w temacie utrzymania szkoły.

Ad. 4  W sprawach różnych radni poruszyli problem stanu boiska i placu zabaw przy ul. Wiejskiej. Oba te

obiekty są w opłakanym stanie. Są saniedbane, ogrodzenie boiska jest zdewastowane, wymaga naprawy.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie ustalenia trybu udzielania,

rozliczania oraz  kontroli  dotacji  dla  przeszkoli  niepublicznych  prowadzonych na terenie Gminy Miejskiej

Kowary.

2.  Komisja Oświaty i  Kultury wnioskuje do Pani Burmistrz aby odpowiedzialne służby zajęły się stanem



boiska, placu zabaw przy ul. Wiejskiej.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Anna Klepacz


